
آرمان ملی: نقل و انتقالات استقلال به واسطه قرارداد 
رامین رضاییان در چند روز گذشته در صدر جدول اخبار 

فوتبال ایران بوده است. 
   رضاییان 

رامین رضاییان، مدافع - هافبک فصل گذشته تیم فوتبال 
سپاهان اصفهان که جزو گزینه های نقل وانتقالاتی استقلال 
کره با مسئولان این باشگاه به توافق  بود، پس از چند دور مذا
نهایی دست یافت. مدیران استقلال با پذیرش پرداخت 
پیش قسط به این بازیکن، برای امضای قرارداد یک ساله با 
رضاییان به توافق رسیدند. رامین رضاییان پس از پیوستن 
به استقلال، صحبت هایی انجام داد که گزیده این صحبت ها 
ح زیر است: به شرافتم قسم می خورم با تمام وجود و  به شر
قلبم تا آخرین روز قراردادم برای شما استقلالی ها می جنگم. 

کل خانواده استقلال از من خواستند به این تیم بیایم و 
قرارداد امضا کنم. از دو ماه پیش مدیریت، کادر فنی و همه 
هواداران استقلال با من حرف می زدند و برایم احترام قائل 
شدند. خوشحالم که کل خانواده استقلال مرا قبول کردند. 
از حضور در استقلال خوشحالم چون احترامم حفظ شد 

و این طور نبود که هواداران فقط فشار بگذارند و من 
را بخواهند. برخی باشگاه ها، مدیران و مربیان 
قلب من را شکستند اما امیدوارم در استقلال 
برای اهداف مان بجنگیم. امیدوارم در آینده ما 
همدیگر را به خوبی یاد کنیم. از هواداران استقلال 

خواهش می کنم من را وارد فضای کری خوانی 
نکنند، بازی کردن از من کُری خواندن از شما. 

   مرادمند 
قرارداد محمدحسین مرادمند 

مدافع تیم فوتبال استقلال با این 
باشگاه به پایان رسیده است و 

تکلیفش برای فصل آینده مشخص 
کرات ابتدایی با مسئولان  نیست. این بازیکن در مذا

استقلال برای تمدید قرارداد به توافق نرسید و 
همین موضوع او را در مسیر جدایی قرار داده 
است. بحث جذب سامان فلاح مدافع گل گهر 
رافائل  آرمین سهرابیان،  سیرجان و حفظ 
سیلوا و ایمان سلیمی ترافیک زیادی در خط 

دفاعی استقلال به وجود آورده است و حداقل 
از میان مرادمند، سیلوا و سلیمی در  یک نفر 

صورت جذب فلاح باید جدا شوند. مرادمند فصل 
گذشته توسط کادر فنی کمتر به بازی گرفته شد و سلیمی 

در کنار چشمی یا سیلوا زوج خط دفاعی استقلال را تشکیل 
می دادند. مرادمند با این تصور که شاید کادر فنی استقلال 
تمایلی به حفظ او ندارد، همه تصاویر مربوط به بازی هایش 
گرام  با پیراهن استقلال را از صفحه شخصی خود در اینستا

ک کرده است تا به شایعات جدایی اش از این تیم قوت  پا
ببخشد. ضمن اینکه گفته می شود این بازیکن از تیم های 

فولاد خوزستان و پرسپولیس پیشنهاد دارد. 

   منابع مالی
مسئولان هلدینگ خلیج فارس با وجود کمک مالی، به 
مدیران استقلال اعلام کردند که برای تأمین سایر هزینه ها به 
دنبال اسپانسر بروند. جلسه مسئولان استقلال و هلدینگ 
خلیج فارس در رابطه با وضعیت نقل وانتقالات این باشگاه 
برگزار شد. در این جلسه، »فرشید سمیعی« سرپرست باشگاه 
استقلال گزارشی از جذب نفرات مدنظر و تمدید قرارداد 
بازیکنان ارائه کرد. سمیعی به نمایندگی از باشگاه استقلال 
اعلام کرد برخی از بازیکنان برای بستن قرارداد یا تمدید، 
سال  معوقات  یا  پیش قسط  دریافت  خواستار 
گذشته خود شده اند و چون پولی در حساب 
باشگاه نیست، جذب بازیکنان به تأخیر افتاده 
است. پس از صحبت های سمیعی، نمایندگان 
هلدینگ خلیج فارس اعلام کردند 100 میلیارد 
تومان به حساب باشگاه واریز خواهند کرد. 
به مدیران استقلال توضیح داده شد 
که هلدینگ پیش از این 80 میلیارد 
 » خطیر »علی  مدیریت  زمان  در 
کرده بود و با احتساب 100  واریز 
، جمع واریزی ها به  میلیارد دیگر
180 میلیارد تومان می رسد و در 
آینده نیز 20 میلیارد تومان دیگر 
نیز واریزی خواهند داشت. آنها 
استقلال  مدیران  کردند  کید  تأ
برای تأمین هزینه ها دنبال جذب 
اسپانسر بروند. بدین ترتیب باشگاه 
استقلال باید منابع جدید مالی فراهم 
دچار  بازیکنان  جذب  برای  تا  کنند 

مشکل نشوند. 

   لیست خروجی
درخواست  طبق  استقلال  باشگاه 
نفرات  جذب  دنبال  به  کادرفنی 
 ، ، میلاد زکی پور مدنظر است و تا اینجای کار
محمدحسین اسلامی و رامین رضاییان را 
جذب کرده است. روزبه چشمی، مهرداد 
محمدی، آرمین سهرابیان و ابوالفضل 
جلالی نیز قراردادشان را تمدید کرده اند. 
تمدید  همچنین  و  جدید  جذب  روند 
قرارداد با بازیکنانی چون سیدحسین 
حسینی، صالح حردانی و... ادامه دارد 

گر این نفرات نیز به جمع آبی پوشان اضافه شوند، چند  و ا
بازیکن در آستانه خروج قرار می گیرند. برخی از این نفرات 
قراردادی ندارند و اقدامی برای تمدید قرارداد آنها نخواهد 
شد و نفرات تحت قرارداد نیز در لیست مازاد قرار می گیرند. 
در زیر اشاره ای به بازیکنانی که احتمال جدایی شان وجود 
گر سیدحسین  دارد، خواهیم داشت: درون دروازه استقلال، ا
حسینی بماند، آبی پوشان صاحب 4 دروازه بان می شوند، 
یکی از آنها از کشور مقدونیه است که گفته می شود قرارداد با 
او امضا شده است. محمدرضا خالدآبادی و سینا سعیدی فر 
دیگر دروازه بان های استقلال را تشکیل می دهند. با این 
شرایط، یکی از این سه دروازه بان باید از لیست استقلال 
خط بخورد. در خط دفاعی، از میان محمدحسین مرادمند، 
رافائل سیلوا و ایمان سلیمی یک نفر باید جدا شود که احتمال 
جدایی مرادمند با توجه به عدم تمدید قراردادش زیاد است. 
در دفاع چپ، در صورتی که ابوالفضل جلالی مشمول خدمت 
سربازی نشود، جعفر سلمانی باید به فکر تیم دیگری باشد. 
در خط هافبک، از بین زبیر نیک نفس و امید حامدی فر یک 
نفر باید با استقلال خداحافظی کند. در خط حمله نیز از 
میان آرمان رمضانی و پیمان بابایی که قراردادی با استقلال 
ندارند، یکی در لیست خروج قرار می گیرد که رمضانی شانس 
بیشتری برای ماندن در استقلال دارد. نام کوین یامگا و 
مهدی مهدی پور نیز با توجه به مصدومیت شان از لیست 
ج می شود. رضا میرزایی نیز تکلیف نامشخصی دارد و  خار
گفته می شود باید راهی خدمت سربازی و ملوان انزلی شود. 
گفته نماند این اتفاق زمانی قطعی می شود که بازیکنان مد  نا

نظر کادر فنی استقلال جذب شده باشند. 

وضعیت سربازی
ابوالفضل جلالی مدافع - هافبک تیم فوتبال استقلال 
گذشته جزو بهترین پاسورهای لیگ برتر بود، با  که فصل 
وجود تمدید قرارداد با باشگاه استقلال مشمول خدمت 
سربازی شده است و باید برای ادامه فوتبالش راهی ملوان 
انزلی شود. با این حال، جلالی به همراه تعدادی از بازیکنان 
ملی پوش منتظر جلسه سرنوشت ساز فدراسیون فوتبال با 
مسئولان ستاد نیروهای مسلح هستند تا تکلیف شان برای 
آینده مشخص شود. فدراسیون فوتبال قصد دارد با توجه 
به در پیش بودن بازی های مقدماتی جام جهانی 2026 در 
شهریور ماه، سربازی برخی از بازیکنان ملی پوش را به تعویق 
بیندازد. جلالی نیز یکی از بازیکنان ملی پوش است که آینده 
گر ستاد نیروهای  فوتبالی اش به این جلسه بستگی دارد. ا
مسلح مجوز بدهد، جلالی در استقلال می ماند ولی در صورتی 
که مجوز داده نشود یا کادر فنی تیم ملی او را برای بازی های 
مقدماتی جام جهانی به لیست این تیم اضافه نکند، باید راهی 
خدمت سربازی و بازی در تیم ملوان شود و در پایان این دوره 

طبق قرارداد به استقلال برگردد. 
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پتروشیمی خلیج فارس اتمام حجت کرد

رامین رضاییان در استقلال

بازی خداحافظی دی ماریا و آقای  
گلی مارتینس و رکورد خاص مسی

تیم ملی آرژانتین توانست برای شانزدهمین 
بار عنوان قهرمانی را در کوپا به دست بیاورد 
و به این ترتیب پرافتخارترین کشور در تاریخ 
این رقابت ها شود. در دیدار نهایی این دوره از 
رقابت ها آرژانتین با یک گل توانست کلمبیا را 
از پیش رو بردارد. بهترین گلزن این مسابقات 
لائوتارو مارتینس بود. مهاجم آرژانتینی ۵ گل از 
جمله گل قهرمانی در دیدار فینال را به ثمر رساند. 
این بازی همچنین بازی خداحافظی آنخل 
دی ماریا بود و او با این قهرمانی خداحافظی 
باشکوهی از تیم ملی کشورش داشت. این جام 
چهل و پنجمین جام مسی در دوران حرفه ای 
او در رده باشگاهی و ملی بود. لیونل اسکالونی، 
سرمربی آرژانتین، پس از قهرمانی تیمش گفت: 
این تیم همه را شگفت زده می کند. در طول 
مسابقه با یک حریف بسیار سخت، یک حریف 
دشوار بر هر مشکلی غلبه کردیم و قهرمان شدیم. 
ما در نیمه دوم پیشرفت کردیم و مستحق برد 
بودیم. دی ماریای ۳6ساله بدون ترس بازی 

بسیار خوبی را در این دیدار ارائه داد. 

ویژه

کنت سنگربان اتریشی فولاد با 
انتشار یک استوری خبر داد 
به زودی به سایر نفرات ملحق 
خواهد شد و امیدوار است 
ش  ر حضو ل  سا مین  ر چها
یحیی  با  ایران  فوتبال  در 
گل محمدی حتی بهتر از سال 

اول تمام شود. 

که یکی از  باشگاه یوونتوس 
باشگاه های  ین  پرطرفدارتر
فوتبال ایتالیا است و هواداران 
بسیاری هم در سراسر اروپا و 
سایر نقاط دنیا دارد تصاویر 
مربوط به پیراهن اول این تیم را 
به صورت رسمی منتشر کرد که با 
استقبال خوبی هم روبه رو شد. 

شایعه  که  دانشگر  محمد 
جدایی اش از سپاهان مطرح 
است، طی یک هفته اخیر در 
تمرینات این تیم حضور نداشته 
تا بحث انتقالش به یک تیم 
دیگر جدی شود، اما در این 
بین نسبت به انتقالات در بازار 

تابستانی هم توجه دارد. 
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گشت به ایران پیراهن کنش   باز         وا

گفتوگو

یاسر همرنگ داور فعال کشورمان در شرایطی 
که می توانست تا یکی دو سال دیگر در سطح اول 
فوتبال قضاوت کند، تصمیم به خداحافظی از 
دنیای داوری گرفت. به این بهانه گفت وگویی با 

همرنگ انجام دادیم که در زیر می خوانید: 
داوری  دنیای  از  گرفتید  تصمیم  چرا   

خداحافظی کنید؟
هر آمدنی، رفتنی دارد و فکر کردم الان بروم، 

بهتر است. 
 شما 43 ساله هستید و می توانستید به 

قضاوت ادامه دهید. 
بله، فرصت قضاوت کردن داشتم، ولی شرایط 
به شکلی نبود که ادامه بدهم. تصور می کردم با 
انتخاب اعضای جدید، وضعیت کمیته داوران 

تغییر کند، ولی این اتفاق نیفتاد. 
 منظورتان از تغییر وضعیت چیست؟

نگاه  می کرد.  تغییر  باید  چیزها  خیلی 
فدراسیون فوتبال به داوران چیز دیگری است و 
مثل بچه سرراهی به آنها نگاه می کنند. امکاناتی 
که باید به داوران داده شود، نمی دهند و این 
روند روز به روز بدتر می شود. امیرسامان سلطانی 
یکی از بهترین داوران بود که برای همین مسائل 
مهاجرت کرد. با ادامه این شرایط، فوتبال کشور 

بی داور می شود. 
گرفتید،  که   آیا امکان دارد از تصمیمی 

پشیمان شوید و به دنیا قضاوت برگردید؟
درباره این تصمیم خیلی فکر کرده و با چندین 
نفر مشورت کردم. انسان حداقل یک زمان هایی 
زورش به خودش می رسد. وقتی می بینیم هیچ 
بهبودی در روند کاری دیده نمی شود به جای غُر 
زدن، باید خودمان کنار بکشیم. امیدوارم نگاه ها 
به داوران عوض شود. آقایان به عنوان رکن اصلی 
فوتبال، حق الزحمه داورانی که در بوق و کرنا کرده 
بودند، ندادند. متأسفانه هیچ کس پاسخگو 
نیست. به داوران ابلاغ کرده اند هیچ کس حق 
حرف زدن ندارد. وقتی داوری نتواند مشکلاتش 

را بگوید، چطور می تواند قضاوت کند؟
که  قضاوت هایی  بدترین  و  بهترین   

کرده اید، به خاطر دارید؟
بله، سال گذشته دیدار ملوان بندر انزلی و 
گل گهر سیرجان را قضاوت کردم و یک پنالتی برای 
ملوان گرفتم که تصمیم درستی بود و از قضاوتم 
راضی بودم. بدترین هم به دیدار چند سال پیش 
سپاهان و ماشین سازی تبریز برمی گشت که چند 

اشتباه داشتم. 
و  ل  استقلا تیم های  برای  قضاوت  از   

پرسپولیس هم صحبتی دارید؟
به طور کلی وقتی برای قضاوت بازی های 
این دو تیم انتخاب می شوید، هواداران شما را 
به حمایت از رقیب متهم می کنند و می گویند یا 
قرمز هستید یا آبی. داور وقتی وارد زمین می شود 
به این چیزها فکر نمی کند و در برخی از صحنه ها 
طوری گیر می کند که فقط می خواهد خودش 
را نجات دهد و به این فکر نمی کند که طرفدار 

استقلال است یا پرسپولیس. 

همرنگ:  
به داوران مثل بچه 

سرراهی نگاه می کنند!

شکست پرافتخارترین تیم هندبال  
آسیا توسط جوانان ایران

آرمان ملی: تیم ملی هندبال جوانان پسر ایران 
در دومین بازی خود در دور مقدماتی هجدهمین 
دوره مسابقات هندبال قهرمانی جوانان آسیا 
مقابل کویت، پرافتخارترین تیم قاره آسیا، به 
میدان رفت و در یک بازی هماهنگ و زیبا از سد 
این تیم گذشت تا به عنوان سرگروه گروه B به دور 
اصلی مسابقات صعود کند. در جریان این دیدار 
میان بازیکن کویت و بازیکنان ایران درگیری رخ 
داد. در لحظات پایانی )1۳ ثانیه پایانی( دیدار 
تیم های هندبال کویت و ایرآنکه با حساب 24 بر 
22 به سود ایران در جریان بود بازیکن شماره 20 
تیم کویت با بازیکنان ایران درگیر شد و امیر محمد 
پورقاسمی بر زمین افتاد. فیلم این دیدار بازبینی 
شد و در نهایت داور به این بازیکن کویتی کارت 
قرمز داد و دیسکالیفه شد. یکی از اعضای کادر 

فنی تیم حریف نیز تعلیق شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
که تیم فوتبال اینتر با  کلینزمن می گوید  تسنیم: یورگن 
جذب مهدی طارمی به مهاجم دیگری نیاز ندارد. در ادامه 
کنش های بین المللی به انتقال مهدی طارمی، مهاجم 4  وا
، یورگن کلینزمن، مهاجم و  فصل اخیر پورتوی پرتغال به اینتر
سرمربی پیشین تیم  ملی آلمان که جزو اسطوره های نراتزوری 
نیز محسوب می شود، گفت که تیم ایتالیایی با جذب او به 
مهاجم دیگری نیاز ندارد. یورگن کلینزمن در پاسخ به پرسش 
گازتای ایتالیا مبنی بر اینکه آیا اینتر پس از جذب مهدی 
طارمی باید مهاجم دیگری هم به خدمت بگیرد یا نه، گفت: 
نه، نیازی نیست. اینتر با جذب طارمی شرایط خوبی در خط 
حمله پیدا کرده است. مهدی طارمی همیشه گل زده و من 
نیازی نمی بینم مهاجم دیگری هم بیاید. این پیشکسوت 
آلمانی اینتر در ادامه اظهار داشت: وقتی شما طارمی، 
لائوتارو، تورام و آرناتوویچ را در اختیار دارید، نیاز به جذب 
مهاجم دیگری نیست. این موضوع می تواند تعادل تیمی را 
بر هم بزند و اضافه کردن مهاجم جدید منطقی نیست. اینتر 
کنون به اندازه کافی قدرتمند است و مدعی قهرمانی در  ا

فصل آینده سری A محسوب خواهد شد.

بیــنالمــلل
   مراسم رونمایی باشگاه رئال مادرید از کیلیان امباپه دیروز 
گر  )سه شنبه( برگزار و ستاره فرانسوی در ورزشگاه مملو از تماشا
گو برنابئو به هواداران تیم جدیدش معرفی شد. او پس  سانتیا
از معرفی شدن به هواداران توسط فلورنتینو پرس و درحالی 
که هموطنش زین الدین زیدان نیز کنارش ایستاده بود، به 
هواداران گفت: حضور در اینجا اتفاقی باورنکردنی است. من 
سال های سال رؤیای بازی برای رئال مادرید را داشتم و امروز 
این رؤیا برایم محقق شد. من امروز پسری بسیار خوشحالم. 
می خواهم از رئیس فلورنتینو پرس که از اولین روز به من اعتماد 
کرد تشکر کنم. در این مدت اتفاقات زیادی رخ داد اما من بابت 
همه چیز تشکر می کنم. همچنین از همه آنهایی که در آمدن 
من به اینجا نقش داشتند قدردانی می کنم؛ از خانواده ام و از 
مادرم که الان دارد گریه می کند. امباپه ادامه داد: امروز روزی 
باور نکردنی است. من از کودکی فقط یک رؤیای داشتم و آنها 
هم بازی برای رئال مادرید بود و الان که این اتفاق افتاده، برایم 
خیلی ارزش دارد. از همه طرفداران مادریدی که از سال ها 
پیش به من لطف داشتند تشکر می کنم. از حالا من رؤیای دیگر 
دارم و آن تبدیل شدن به پرافتخارترین بازیکن باشگاه است. 
من برای این تیم و برای این نشان جانم را هم می دهم. برای 
کودکان پیامی دارم. من هم مانند زمانی مانند شما کودک بودم 

و به همین دلیل می گویم که با 
عشق و انگیزه می توانید 

می خواهید  هرچه  به 
و  خوشحالم  برسید. 
مایه افتخار من است 
که رؤیایم برای تبدیل 

شدن به بازیکن 
مادرید  رئال 

محقق شد. 

سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی: قرارداد بهترین بازیکن ما یک میلیارد است
سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی ایران گفت: 
سقف قرارداد بازیکن خوب ما در لیگ برتر 
ساحلی، 1 میلیارد و 200 میلیون تومان است 
و اصلاً قابل مقایسه با فوتبال چمنی نیست. 
علی نادری در نشست خبری با اصحاب رسانه 
در مرکز ملی فوتبال، ضمن اشاره به اینکه 
رویکرد ما در ابتدای شروع فوتبال ساحلی 
جوان گرایی بود، اظهار داشت: جوان شدن 
فوتبال ساحلی مثل فوتسال نیست و چون 
بازیکنان کمتری دارد روند جوان گرایی باید 
کمی آرام تر باشد. در شروع کار امثال حسینی 
و احمدزاده و عبدا...ی خداحافظی کردند و 
سایر بازیکنان نیز به رغم میل قلبی خودمان 

در راستای جوان گرایی تیم ملی خداحافظی 
کردند. وی در ادامه افزود: ورزشکاران ایران با 
موضوع سربازی غالباً گریبان گیر هستند، اما 
در کل فوتبال ساحلی، چون تیم های نظامی 
دارد خوش بختانه رشته ما کمتر با این مشکل 
سرمربی  است.  می کرده  نرم  دست وپنجه 
تیم ملی فوتبال ساحلی تصریح کرد: با توجه به 
شرایط فدراسیون فوتبال و فوتبال ساحلی و 
بضاعتی که داریم و با توجه به قهرمانی هایمان 
لازم است از لحاظ سخت افزاری بهتر از این ها 
گر قرار است تیم ملی ساحلی قهرمان  بشویم و ا
جهان شود ما توقع داریم همکاری ها با تیم ملی 
ساحلی از سوی مسئولان بیش تر شود. وی با 

بیان اینکه شرایط جام جهانی فوتبال ساحلی 
متفاوت است، گفت: دوست داشتم در برزیل 
گر رفته بودیم تفاوت ها  حضور پیدا کنیم و ا
را رقم می زدیم که متأسفانه شرایط آن فراهم 
نشد. امیدوارم استاندارد بین المللی برای 
کشور ما وجود داشته باشد و ماسه خوبی 
برای زمین داشته باشیم تا در تورنمنت های 
فراملی دچار مشکل نشویم و بچه ها با شرایط 
زمین های استاندارد آشنایی داشته باشند 
و هماهنگ باشند. سرمربی تیم ملی فوتبال 
ساحلی ایران هم چنین اشاره کرد: نخستین 
اقدام از سوی مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
که ماسه زمین تیم ملی  فوتبال این است 

فوتبال ساحلی تغییر کند و کیفیت زمین ارتقا 
پیدا کند. پیشنهاد دادم زمین همین کمپ 
کید کرد:  تیم های ملی را مسقف کنند. نادری تأ
تا زمانی که اسپانسر و باشگاه ها تقویت نشود 
و وقتی پخش تلویزیونی در آن وجود نداشته 
خ نمی دهد؛ البته بهتر از  باشد این اتفاق ر
گذشته شده، اما باز هم قرارداد بازیکنان مبالغ 
ناچیزی است. وی در رابطه با قرارداد بازیکنان، 
مطرح کرد: 1 میلیارد و 200 میلیون تومان سقف 
قرارداد بازیکن خوب ما در لیگ برتر ساحلی 
است و اصلاً قابل مقایسه با فوتبال نیست. 
نمی توانیم فلسفه و شکل کارمان را با فوتبال 

چمنی مقایسه کنیم. 

فوتبال  تیم  هافبک  رفیعی  سروش 
پرسپولیس بعد از تمدید قرارداد با این تیم 
گفت: متاسفانه فوتبال ما به پدیده شومی 
به نام مجازی زدگی دچار شده است و دیگر 

نمی توان روی حرف کسی حساب کرد!
تمدید

سروش رفیعی پس از تمدید یک ساله با 
پرسپولیس در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
کرم که یک فصل دیگر این  در ابتدا خدا را شا
فرصت را به من داد تا فوتبال بازی کنم و برای 
کاری که دوست دارم زحمت بکشم. وی ادامه 
داد: امروز که با پرسپولیس تمدید کردم به 
این فکر افتادم روزی که به پرسپولیس آمدم 
تا امروز چقدر سریع گذشت! قرارداد من ۵ 
دقیقه بیشتر طول نکشید، اما بیشتر زمان 
به اتفاقات 40 روز اخیر باز می گشت. مردم، 
فوتبالیست ها و همه ما دچار مشکل بزرگی 
شده اند. فوتبال ما به مجازی زدگی دچار 
شده و نمی توان روی حرف افراد حساب کرد. 

قول و حرف
این  با  شد:  یادآور  پرسپولیس  هافبک 

شرایط نمی توان انتظار اتفاقات خوب را در 
که فوتبالیست است  کسی  فوتبال داشت. 
معیار  اما  می کند  کسب  درآمد  راه  این  از 
انسان ها با هم متفاوت است. یک نفر تنها 
به درآمد بیشتر نگاه می کند اما یک نفر دیگر 
سرمایه و داشته های خود را در چیزهای 
دیگر می بیند. رفیعی گفت: بعد از این همه 
افتخار با پرسپولیس به جوان ها می گویم این 
موفقیت ها به شعور و شخصیت شما چیزی 
را می بینیم  افرادی  اضافه نمی کند. امروز 
که حتی حرف خود را هم قبول ندارند! هر 
بازیکنی حق دارد در مورد شرایط زندگی و 
فوتبال حرفه ای خود تصمیم بگیرد اما افرادی 
که از پرسپولیس رفتند نزدیک ترین دوستان 
من هستند. ما فقط در زمان خواب از هم جدا 
می شدیم و در چند ماه اخیر می دانستم قصد 

دارند از پرسپولیس بروند. 
نگرانی 

کرد: مهدی ترابی تصمیمش  وی اضافه 
را از قبل گرفته بود. البته با هم در این مورد 
مشخصی  موضع  او  بودیم.  کرده  صحبت 

دارد و شما می دانید او چه سمتی است و این 
خیلی خوب است. دانیال اسماعیلی فر باعث 
که به او گفتم صبر کند  ناراحتی من شد، چرا
اما نکرد اما علی بیرانوند را اصلا درک نمی کنم! 
به او گفتم »بی معرفت« است. او نسبت به 
باشگاه، دوستان و هواداران کم لطفی کرد. 
در زمانی که ما پول نگرفتیم او گرفت. اینکه 
حق داشته یا نه در آینده مشخص خواهد 
شد اما من نگرانش هستم. او سنگربان اول 
تیم ملی است و من از شرایط نگران هستم. 
هافبک پرسپولیس افزود: امیدوارم کاری که 
بیرانوند کرد گریبان او را نگیرد. کارهایی کرد 
که غیرمنطقی بود. به همین دلایل است که 
می گویم نمی توان روی حرف کسی حساب 
ج از ایران بودم. در کانادا  کرد. من 40 روز خار
همه ایرانی ها نگران پرسپولیس بودند. نباید 
حرفی را بزنیم که هواداران را نگران بکنیم. 
بیرانوند الان درگیر شکایت پرسپولیس است 
اما نام باشگاه دیگری هم در میان است و این 
مسائل می تواند مشکلات بسیاری را ایجاد 
کند. وی ادامه داد: هواداران پرسپولیس حق 

دارند که نگران باشند اما از آنها می خواهم 
به مسائل بهتر نگاه کنند. امیدوارم آنهایی 
این  هستند  پرسپولیس  واقعی  هوادار  که 
حرف را قبول کنند و به سراغ فضای مجازی 
نروند و به آن استناد نکنند. ما در لیگ برتر 
بازیکنانی داریم که خودشان برای خودشان 
صفحات مجازی هواداری درست می کنند. 
برای خودشان خبر و تیتر درست می کنند و 
بازار گرمی می کنند. در مورد من در یک ماه 
گذشته چقدر حرف و حدیث درست کردند؟! 
وی یادآور شد: فکر نمی کردم اسماعیلی فر 
و ترابی از پرسپولیس بروند اما رفتند. فکر 
نشان  را  رفتاری  چنین  بیرانوند  نمی کردم 
بدهد. رفتار علی نعمتی را هم باور نمی کردم. 
اولین مقصر اتفاقات اخیر فدراسیون فوتبال 
است. قوانینی که وضع می کند دست باشگاه 
را می بندد اما این به سود بازیکن است و ایجاد 
مشکل می کند. با توجه به قوانینی که می گوید 
بازیکن بالای ۳0 سال باید یک ساله ببندد، 
20 بازیکن ما قرارداد نخواهند  سال آینده 

داشت. 

شرایط نامناسب پرسپولیس 

تیم پرسپولیس در مقطع کنونی شرایط ایده آلی ندارد و باید 
ببینیم آیا باشگاه بودجه کافی برای خرید بازیکن را در اختیار دارد 
یا اینکه همه چیز به امان خدا رها شده. از نظر من هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس با هواداران صادق نیست و همه ما به نحوی در 
حال بازی خوردن هستیم. سایر تیم ها شده اند شعبه دوم و سوم 
پرسپولیس و همه بازیکنان در حال جدایی هستند و باید دید 
چه اتفاقی در باشگاه در حال رخ دادن است. ما اصلاً نمی دانیم 
هیات مدیره باشگاه چه کسانی هستند و اصلاً نمی دانیم درویش 
می ماند یا می رود. از سوی دیگر باید دید که آیا درویش بازیکنی را 
زیر نظر دارد و اینکه مالک باشگاه پولی در اختیار مدیرعامل قرار 
می دهد یا خیر. باید شفافیت را در دستورکار قرار دهند وگرنه سال 
بسیار بدی برای پرسپولیس رخ خواهد داد. تنها کاری که فعلاً 
مدیریت انجام داده خرید یک مربی خارجی است. به هر حال 
گاریدو به خوبی با فضای رقابتی آسیا آشناست و می داند چگونه 
تیم را هدایت کند تا در آسیا به مشکل نخوریم، اما با توجه به 
بازیکنانی که او در اختیار دارد چگونه باید انتظار بهترین ها را از او 
داشته باشیم؟ باید او را توجیه کنند که سرمربی یک تیم پرافتخار 
و محبوب شده و هر بازی هزاران نفر در ورزشگاه برای این تیم 
حضور پیدا می کنند و میلیون ها نفر در ایران بازی تیمش را نگاه 
می کنند. درباره بازیکنان باید بگویم که آنطور که باید و شاید حفظ 
کله اصلی تیم را تا حد زیادی از دست دادیم. خصلت  نشدند و شا
بازیکنان امروزی این است که تیم را در موقعیت های حساس رها 
کنند و بروند. تعصب واژه ناآشنای فوتبال ایران است و بازیکنان به 
عشق پول با تیم ها قرارداد می بندند. رفتن برخی بازیکنان به سود 
پرسپولیس است تا ماندنشان! ما باید در نقل و انتقالات یک گلر 
درجه یک جذب کنیم، برای دفاع چپ و راست هم بازیکن جذب 
کنیم. بعد از رفتن ترابی ما به یک هافبک بازیساز و طراح درجه 
یک نیاز داریم. تمدید با بازیکنان روند خوبی دارد، اما آن هایی که 
باید می ماندند رفتند و این خوب نیست. درباره رامین رضائیان 
نباید تند صحبت کرد، به هر حال بازیکن به سمتی می رود که پول 
بیشتری گیرش بیاید. شاید در برنامه های پرسپولیس نبوده یا 
اینکه باشگاه توان پرداخت پول او را نداشته؛ به هر حال برای او 
آرزوی موفقیت می کنم. باید گاریدو بنشیند و خواسته هایش را 
بگوید و مدیریت موظف است که بازیکنان مدنظر او را جذب کند. 
فصل سختی برای پرسپولیس خواهد بود و باید یک مدیریت 
بحران داشته باشیم. هر وقت درباره ورود var صحبت کردند 
 var هیچگاه به واقعیت نرسیده. ابتدا گفتند اولین هفته را با
شروع می کنند و بعد ها مشخص شد که هفته چهارم این اقدام 
عملی می شود! یکسری زد و بند می کنند و نمی گذارند فوتبال 
ایران پیشرفت کند. تا زمانی که این تکنولوژی به فوتبال ما نیاید 

ما پیشرفت نخواهیم کرد و این زد و بند ها وجود خواهد داشت. 

بهزادداداشزاده
کارشناسفوتبال

رفیعی: بیرانوند بی معرفتی کرد؛ امیدوارم گریبانش را نگیرد! 


